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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  12 ianuarie 2018, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.1/2018  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca  și domnișoara Gina Trif, inspector principal. 

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  11  consilieri  din  

11  convocaţi. 

 De   menţionat   că  pentru  această  ședință ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare. Domnii 

consilieri   votează  în  unanimitate  procesul verbal  al  ședinței  anteriore  a consiliului  

local. 

Ordinea  de  zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de  domnul primar, iniţiatorul  

şedinţei ordinare. Se supun  spre aprobare   următoarele  puncte: 

 Aprobarea dispoziției primarului nr.150 din 20.12.2017 privind 

rectificarea  bugetului local  al comunei  Ştiuca pe anul 2017; 

 Aprobarea  utilizării  excedentului  bugetului local  al comunei Ştiuca; 

 Aprobarea  Planului  de  lucrări  de interes local în anul  2018 pentru 

repartizarea  orelor  de muncă  beneficiarilor  de ajutor social. 

 

Domnii  consilieri  sunt  de acord  în unanimitate cu  ordinea  de zi. 

Conducerea lucrărilor   consiliului  local  sunt  preluate  de  președinte  de ședință, 

domnul  Boc Nicolae - Virgil.  

 

Punctul 1 al ordinii de zi –  Aprobarea  dispoziției primarului nr.150 din 

20.12.2017 rectificării bugetului local  al comunei  Ştiuca pe anul 2017.  
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Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul primar  prezintă  proiectului  de hotărâre. Se arată  că  imediat după  

ședința  ordinară  din  luna decembrie s-au  primit fonduri  de la Ministerul  dezvoltării 

care fiind  cu  destinație  specială vor  trebui folosiți  la capitolul  „Transporturi”  iar  la 

capitolul „Învățământ” se impune  o  rectificare negativă de la  cheltuielile de personal. 

 
Consilier local Brașoveanu  Ionuț : executantul și-a respectat obligațiile contractuale? 

Primar Bejera  Vasile : vă voi răspunde  la  punctul „Diverse”! 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : de ce  la unii sunt  realizate  două podețe?  

Primar Bejera  Vasile : pentru că  proiectatul a văzut  două  intrări și le-a  trecut în  

proiectul  de execuție. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : de ce ați făcut  discriminări? 

Primar Bejera  Vasile : nu am răspuns, înștiințați instituțiile  statului  pentru clarificare! 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : La  doamna Cuth  este un pod  și vizavi sunt  2 podețe! 

Primar Bejera  Vasile : sunteți  în conflict  de interese, ridicați  problema  domnului  Mirel 

Ciurel care  vă este  cumnat!   

 Consilier local Benzar Gheorghe jr.: banii de la transporturi  sunt  pentru lucrări  

suplimentare ? 

Primar Bejera  Vasile : Nu. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.:cât au  costat podețele  pe  toată  comuna? 

Primar Bejera  Vasile : în proiect  se poate  vedea și  vă invit  ca după  ședință să veniți în 

birou  pentru consultare. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: sunt  multe  nelămuriri și corupție la aceste  lucrări. 

Ar trebui să ne prezentați  prețul defalcat și explicat pentru consiliul. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.: sesiză  instituțiile statului! 

Primar Bejera  Vasile : vă rog  să sesizați instituțiile  statului! 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: Banii vin înapoi și nu se duc la note suplimentare. 

Primar Bejera  Vasile :  Nu. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : să vină  constructorul la ședință  pentru explicații! 

Consilier local Roșca Ovidiu  : Eu  nu  doresc  acest  lucru, voi sunteți  consilieri  din 

Știuca, de ce nu urmăriți  lucrările  din localitate? 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.: la Dragomirești  ați  adus  din balastieră pământ  și 

ați luat stratul  de pământ pus de mine! Nu sunt  de acord cu acest proiect de hotărâre! 

 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr. 1  din  

12  ianuarie  2018  privind  aprobarea dispoziţiei primarului  comunei  Ştiuca nr. 150 

din 20.12.2017 privind  rectificarea  bugetului  local  pe  anul 2017, a  fost adoptată cu  

7 de  voturi „pentru”  și 4 abțineri (Brașoveanu  Ionuț, Hantig  Samuil, Benzar Gherorghe 

sn, Benzar Gheorghe jr.) . 

 

Punctul  2 al ordinii de zi -  Aprobarea  acoperirii definitive  din excedentul  

bugetului local, a deficitului bugetar al secțiunii de dezvoltare pe anul 

2017 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre privind, se propune  ca suma 

709.683,62 lei să  fie  folosită  pentru acoperirea definitivă din excedentul  bugetului 
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local, a  deficitului bugetar al secțiunii de dezvoltare pe anul 2017. În urma  votului  

domnilor  consilieri  este adoptată  Hotărârea  nr.2  din  12 ianuarie 2018  privind 

aprobarea  acoperirii definitive  din excedentul  bugetului local, a deficitului bugetar al 

secțiunii de dezvoltare pe anul 2017,  adoptată cu  11  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  3 al ordinii de zi – Aprobarea Planului  de lucrări  de interes local în 

anul 2018 pentru repartizarea  orelor  de muncă  beneficiarilor  de ajutor 

social. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul primar  prezintă pe  larg  proiectul de hotărâre.  Se  menţionează  că avem 

foarte  puţini asistaţi sociali  care sunt capabili  să  presteze activităţi în baza  

prevederilor din  Legea 416/2001. 
 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: sunt  niște obiective irealizabile! 

Primar Bejera  Vasile : vă precizez  că  este un  sigur asistat  care poate  efectiv lucra  și  

pe  care îl  cunoașteți, este  vorba  de Logoș, fără  alte  cuvinte. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : dacă  penitenciarul  vine  cu oferta  de lucru ? 

Primar Bejera  Vasile:  numai  contracost vine  și nu din proprie inițiativă. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.: am impresia  că  asistența  socială  este în vacanță , 

când  eram primar  am  avut  în jur  de 130 de persoane asistate. Revin la  propunerea  mea  de anul 

trecut să  se planteze tei  pe drumuri comunale. Eu  cred  că  sunt  multe  persoane  care se pot  

încadra la Legea 416. 

Primar Bejera  Vasile: în bugetul  peanul acesta  să prevedem fonduri pentru  puieți  și  

împreună  cu domnii consilieri  să  plantăm fiecare  câțiva puieți  și să avem grijă  de ei. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: domnule  primar  să  plantați  și dumneavoastră! 

Consilier local Benzar Nicolae : Am plantat peste  40  de pieți  anul trecut  și acum  nu  

mai este nici  unul, copii  îi rup, animalele îi  mănâncă,  … 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.:  domnul  viceprimar să  răspundă  de acești pomi ! 

 

După încheierea discuțiilor  domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot 

aprobarea  proiectului.   Hotărârea  nr. 3 din 12  ianuarie  2018 privind  aprobarea  

Planului  de lucrări  de interes local în anul 2018 pentru repartizarea  orelor  de muncă  

beneficiarilor  de ajutor social, a  fost adoptată cu  11  de  voturi „pentru”. 

Luând  în considerare  faptul că în luna  ianuarie  2018  se  termină  mandatul  de 

președinte  de  ședință a  domnului  Boc  Virgil- Nicolae  se propune  pentru  următoarele 

trei  luni ca președinția  să  exercitată   de  domnul  Corjuc  Vasile. 

Hotărârea  nr. 4 din 12  ianuarie  2018 privind  privind  alegerea   preşedintelui  

de  şedinţă, a  fost adoptată cu  11  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 
Consilier local Benzar Gheorghe jr.:  când  încep  lucrările  la  școală în anul 2018? 

Primar Bejera  Vasile : în acest  moment  sunt oprite  lucrările  datorită  perioadei  pe  

care  o traversăm 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: La școală  se pun  camere  de luat  vederi? Care  

este  prețul?  
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Primar Bejera  Vasile :  în  jur  de 40 de mii lei  

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: este  același  sistem ca și la  primăriei?  

Primar Bejera  Vasile : Da. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : am primit  sesizări de la cetățeni că  stau  oile  pe  

pășune  vacilor! 

Viceprimar  Boc  Nicolae – Virgil :  să  se facă de către persoanele  respective  o 

sesizare la noi pentru a fii  amendați! 

Primar Bejera  Vasile :  domnilor   consilieri  poate  este bine  acum  să  consume  

vegetația  uscată!    

Consilier local Benzar Gheorghe jr.:  avem  oameni  nemulțumiți  pe  fond  funciar! 

Primar Bejera  Vasile :  concret  să  vină  la primăriei  pentru  lămuriri.  

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: de ce nu se pune  în aplicare sentința  doamnei  

Cioară  Dorina? 

Primar Bejera  Vasile : vă informez  că  are  semnat procesul  verbal de punere în 

posesie și  urmează  să  primească  titlul de  proprietate de județ. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.:  dar cazul  lui Benzar  Andrei  versus Benzar 

Andrei 

Primar Bejera  Vasile :  suntem  în situația  unei  suprapuneri  de parcelă, unul  dintre  

ei  va  primi  diferența. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.:  dar  cu Severa  Nicolae ? 

Primar Bejera  Vasile :  am fost martor  la  vânzarea  de la  vremea  respectivă. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : de ce este terenul  la  danez! 

Primar Bejera  Vasile :  faceți sesizare  la DIICOT. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: ați  făcut  o acordare   de premii pentru elevii din 

comună? Primar Bejera  Vasile : ați  făcut  parte  din comisia  de selecție  și 

nu  ați  participat la  lucrările  comisiei. 

  

 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Boc Nicolae – Virgil             Marian   Dinca 
 


